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När stadsutvecklingsplanerna i Stadshagen påbörjades utställdes löften till 
idrotten om att bibehålla antalet fotbollsplaner i närområdet. 
Stadsutvecklingen skulle och ska alltså ske utan att idrottytor byggs bort. 
 
I det ursprungliga förslaget till lösning inkluderades en ny 11-spelsplan i 
Fredhällsparken som ersättning för den plan som skulle försvinna i 
Stadshagen. Den tidigare moderatledda majoriteten frångick dessa planer 
och förordade istället att förlägga 11-spelsplanen på nuvarande 7-
spelsplan som utgör Kristinebergs BP (I Krisitnebergs strandpark). Detta 
förslag innebar alltså att en 7-spelsplan i sin tur behövde ersättas på annan 
plats. 
 
I enlighet med den riktning om att bygga på en befintlig 7-spelsplan som 
den moderata ledningen valde så arbetade stadens förvaltningar fram 
förslag på ersättningsplatser för 7-spelsplanen Kristinebergs BP som 
behövde få en ersättningsplats. En av de platser som analyserades var då 
Fredhällsparken. 
 
Det är alltså viktigt att poängtera att det är den tidigare moderata 
ledningen som dels startade projektet för att bygga i Kristinebergs 
strandpark, vilket föranledde att en ersättning för en 7-spelsplan behövde 
identifieras. 
 
Nu har förutsättningarna förändrats i Stadshagen med anledning av nya 
prognoser för elevunderlaget. Den planerade skolbyggnaden kommer inte 
att behöva uppföras. 
 
Den rödgröna majoriteten ser goda möjligheter till att samla en stor del av 
idrotten i Stadshagen och skapa en sammanhållen idrottsplats med flera 
planer. Exakt i vilken omfattning och hur dessa planer ska passa in måste 
nu analyserats sett till den planerade stadsutvecklingen och infrastrukturen 
i området.  
 
 
Stockholm den 30 april 2025 
 
Jan Valeskog 
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